
Protokoll fört vid Seniorens Anhörig & Pensionärscentra 
styrelsemöte måndagen den 11 april. Kl. 09.00  

 
§.1 Ordförande Margreth Segerstein, hälsade alla närvarande välkomna till 
styrelsemötet som var det första efter årsmötet. 
 
§.2 Dagordningen godkändes efter genomgång. 
 
§.3 Till justerare valdes Lisen Ekdahl 
 
§.4  Årsmötes protokollet var på drift och kunde ej föredras. 
 
§.5 Genomgång av mejl adresser, vissa var oklara. Ny lista skrivs. 
 
§.6 Samtliga närvarande presenterade sig och sina föreningar. 
 
§.7 Redovisning av rapporter, Siv och Ruth informerade om ombyggnaden av 
Järnvägsgatan, från Tingshusgatan fram till stationsområdet. Alla Bussar skall 
samsas om platsen. De informerade även om torsdagen den 28 april kl. 
13.00-16.00 att på T4 matsalen kommer det att belysas hur 
centrumutvecklingen kommer att bli samt om strategi om tillgänglighet och 
delaktighet. Att Håkan Forsberg Omsorgsförvaltningen informerar om 
uppsökande verksamhet inom kommunen. 
 
§.8 Lisen informerade om att Samrådsgruppen har framtagit nya stadgar och 
dessa genomgicks på årsmötet den 6 april. 
 
§.9 Lisen informerade om att samtliga maskiner i köket är servade och 
genomgångna. Städningen fungerar tillfredsställande. Kostnaden för 
städningen skall ses över. 
 
§10 Lisen kritiserade att föreningar att inte diska efter sig, det skall bli ändring 
på detta då det är varje förenings skylldighet att plocka bort efter sig och där 
bl.a. ingår disken. 
 
§11 Gunilla Andersson informerade om hur KPR arbetar och att 
Omsorgsförvaltningen fortfarande har sparkrav på sig och att detta påverkar 
arbetet. Man skall även införa en webbsida där anhöriga kan gå in och få 
information om anhöriga och att sidan täcker hela landet och möjligheter finns 
att byta erfarenheter med andra anhöriga. 
 
§12 Lisen var besviken över att föreningarna ej fått vetskap om detta. 
 
§13 Gunilla meddelade att det redan tagits upp i budgeten. Att man även skall 



utvärdera Webbsidan. 
 
 
 
§14 Kassören Ann-Kristin Roos informerade om Seniorens ekonomi. Den är 
god. Städkostnaden upptogs och att tiden ev. kan kortas av från 1.5 tim. Till 
1tim.  
 
§15 Man tänker skaffa nya gångmattor och det i samband med 
storstädningen av Senioren. 
 
§16 IT ansvarig informerade om att nya kablar kommer att monteras av 
Levins El,  för att möta den nya tekniken.   
 
§17 Lisen vill att pengar skall ges för fest till Kökspersonalen för all hjälp med 
serveringen. De behövs. Styrelsen godkände pegarna till festen. 
 
§18 Lisen efterlyste AG till att förbereda att jobba med Pensionärsdagen den 
9/9. Tillsammans med Lisen skall Ruth och Siv gå igenom förslag. 
 
§19 Lisen meddelade att Lucia är bokad till 13 december. Små barn                                                                                                                                                                                  
från förskola skall underhålla. 
 
§20 Ingvar Johansson framförde kritik mot ordföranden angående mötets 
tidpunkt som var satt till kl.10.00 men som vanligt skall börja kl.09.00. 
Ordföranden beklagade det hela flera gånger med att erbjuda Ingela och 
Ingvar att efter mötets slut gå igenom mötet helt från början med dem. Felet 
var att vid tidigare tillfälle började mötet kl.10.00 p.g.a. att ordföranden 
begärde att senarelägga det mötet. Där av feltolkades tiden. Mötet enades 
om att alla möten skall börja kl.09.00. 
 
§21 Lisen påpekade att belysningen i stora salen bör kunna dimmas då det är 
för starkt. Förfrågningar från flera håll om det går att ändra. IT ansv. Skall 
undersöka. 
 
§22 Nästa styrelsemöte blir den 9 maj 2016 kl.09.00 på Senioren. 
 
§23 Ordföranden tackade för visat intresse. 
 
 
Vid protokollet                                                  Justerare 
 
_______________________                           _____________________ 
Sekreterare Bengt Lundén                               Vice ordf. Lisen Ekdahl 
   


